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Commissie omgeving 
 

03 april 

Commissie bestuur 

het college van B&W en de 
gemeenteraad alleen maar 
lastiger. Van belang is dat het 
CDA hierbij de juiste priori-
teiten stelt.  De fractie hoort 
graag uw  mening tijdens het 
fractieberaad en de ALV.  
 

Inhoudelijk succesvolle Al-
gemene Ledenvergadering 
(ALV). 
Tijdens de laatste Algemene 
Ledenvergadering, de verga-
dering van 26 november 
20132, hebben we oriënterend 
gesproken over speerpunten 
voor het CDA programma. 
Fractieleider Sandra van den 
Nieuwenhof hield een interes-
sante presentatie.  
 
Jac Biskop had een presenta-
tie over de gevolgen van de 
bezuinigingen van het rijksbe-
leid voor gemeenten. De pre-
sentatie gaf een uitstekend 
overzicht van de consequen-
ties en die zijn niet mis. 
 
Er vonden boeiende discussies 

plaats. Het is echter jammer 

dat er maar weinig leden naar 

de ALV komen. Laat 2013 

een start zijn voor meer in-

breng van de leden in de loka-

le CDA afdeling!! Hoewel 

januari al voorbij is, wens ik u 

toch nog alle goeds toe voor 

2013, vooral een goede ge-

zondheid.  

 

 
 

 

 

 

Ad Backx 

Voorzitter CDA Roosendaal 

Gemeenteraadsverkiezingen  
Volgend jaar zijn er weer ge-
meenteraadsverkiezingen. Om 
een goede verkiezingsuitslag te 
realiseren zijn een goede kandi-
datenlijst en een aansprekend 
lokaal CDA programma van 
belang. Er wordt een program-
macommissie ingesteld. De me-
ning van de leden zal meerdere 
keren worden gevraagd.   
 
Medio 2013 wordt u gevraagd of 
u belangstelling heeft voor de 
kandidatenlijst of dat u andere 
CDA- leden naar voren wilt 
schuiven. Als u mogelijk interes-
se heeft dan beveel ik u aan re-
gelmatig het fractieberaad op 
maandagavond in het Fractiehuis 
te bezoeken. U kunt dan proeven 
wat het raadswerk allemaal in-
houdt en mee discussiëren over 
de lokale onderwerpen. En be-
langrijke lokale onderwerpen 
zijn er in deze tijd van bezuini-
gingen volop.  
 
Ook kunt u bekenden uit uw 
omgeving met politieke interesse 
vragen of ze lid willen worden 
van het CDA. Het is immers 
voor politieke partijen, ook voor 
het CDA, niet eenvoudig om 
nieuwe leden te werven. Uw 
steun daarbij kunnen we heel 
goed gebruiken. 
Het bestuur treft al voorbereidin-
gen voor de verkiezingen. Meer-
dere punten worden dit jaar ter 
besluitvorming aan de leden 
tijdens een ALV voorgelegd.  
 

De lokale gevolgen van de eco-
nomische crisis. 
Nederland gaat door een econo-
misch dal met gevolgen voor 
inkomen, werkgelegenheid , 

sociale zorg, e.d. Zo neemt de 
werkeloosheid toe en dat baart 
velen en ook de lokale CDA-
ers  zorgen.    
 
O.a. in de vorige CDA Nieuws-
brief heeft u informatie ontvan-
gen over de “Agenda van Roo-
sendaal”. De  gemeente dient 
ruwweg 10% te bezuinigen en 
dat leidt tot pijnlijke maatrege-
len. Er wordt minder geïnves-
teerd, er zijn minder subsidies 
voor buurthuizen, (sport)
verenigingen, cultuurvoorzie-
ningen, etc. Ook de sociale 
zorg in het kader van de Wmo 
(Wet  maatschappelijke onder-
steuning) voor ouderen, gehan-
dicapten en mensen met een 
psychische beperking staat on-
der druk. Bovendien is het nu 
al duidelijk dat het met deze 
ronde van bezuinigingen niet 
ophoudt.  
 
De kabinetsmaatregelen maken 
een verdere daling van de ge-
meentelijke uitgaven  noodza-
kelijk. De keuzes worden voor 

Ad Backx 
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“CDA  Brabant is 

een voorstander 

van 

buitenlandse 

reizen.  

 

Maar dan 

moeten nut en 

noodzaak wel 

aangetoond 

kunnen worden“ 

C D A  R O O S E N D A A L  

Parma reis Brabant 
De CDA statenfractie komt niet 

zo vaak in het nieuws.  Bij zeer 

belangrijke provinciale onder-

werpen als de toekomstige 4  

investeringsfondsen van samen 

€  475 miljoen voor: innovatie, 

duurzame energie, groen en 

breedband is er nauwelijks ge-

paste aandacht voor de positie-

ve effecten van zulke grote 

provinciale investeringen (oa 

op de werkgelegenheid) in eco-

nomisch moeilijke tijden. Wel 

haalden wij voluit de media bij 

de Parma-reis waartegen het 

CDA zich heeft verzet. . 

Buitenlandse reizen 

De CDA Statenfractie in Bra-

bant is een voorstander van 

buitenlandse reizen. Maar dan 

moeten nut en noodzaak wel 

aangetoond kunnen worden, 

zoals bij de laatste reis van de 

Commissaris van de Koningin, 

gedeputeerde Economie Pauli, 

4 statenleden en vertegenwoor-

digers van lagere overheden, 

zoals de burgemeester van 

Roosendaal.  Zij begeleidden 

toen vele tientallen Brabantse 

ondernemers, die er zeer goed 

zaken hebben kunnen doen. In 

de Chinese cultuur en samenle-

ving zijn bestuurlijke relaties 

van essentieel belang om ook 

handel te kunnen drijven.  

Beleid Landbouw 

In Brabant is de landbouw- en 

agrofoodsector een zeer belang-

rijke economische peiler. Pro-

vinciale Staten hebben in 2010 

nieuw, duurzamer beleid gefor-

muleerd t.a.v. de intensieve 

veehouderij en (mega)stallen. 

Ook de CDA-fractie heeft deze 

beleidswijziging n.a.v. een Bur-

gerinitiatief voluit gesteund, al 

waren wij zeer ongelukkig met 

de veel te laat door een meer-

derheid van de Staten gewijzig-

de overgangsregeling. Dat was 

gedurende het spel de spelre-

gels veranderen. Het CDA 

vond en vindt dat onbehoor-

lijk bestuur. Ook de provinci-

ale overheid dient immers 

betrouwbaar te zijn.  

Werkconferentie 

Omdat op 22 maart 2013 over 

al die lastige dossiers beslui-

ten genomen moeten worden 

die de landbouw- en agro-

foodsector raken, maar ook 

natuur- en milieubelangen en 

belangen van vleesverwerken-

de bedrijven en supermarktke-

tens, is door Gedeputeerde 

Staten besloten om weer een 

werkconferentie te beleggen. 

Al die diverse partijen zouden  

in aanwezigheid van een sta-

tendelegatie, op een wat afge-

zonderde vergaderplaats moe-

ten proberen een gedegen 

compromis te vinden, dat zou 

kunnen uitmonden in een 

‘Pact van Brabant’  

Parma 

Het voorstel van Gedeputeer-

de Staten was om de bespre-

kingen in Parma (Italië) te 

houden en er voor 50 perso-

nen een 4-daagse reis van te 

maken. Direct al heeft het 

CDA bij monde van Els Aarts 

in het presidium laten weten 

dat het CDA geen voorstander 

was van deze vliegreis, omdat 

het enige argument voor deze 

trip bleek te zijn, dat men op 

een plaats ver van huis niet 

snel zou afhaken. CDA, SP en 

PVV waren tegen; ook de 

PvdD, die een conferentie van 

vier dagen een te grote belas-

ting voor part-time statenle-

den vond.  

Gedeputeerde 

Het presidium heeft gedepu-

teerde De Boer, die het voor-

stel verdedigde, geadviseerd 

met een nadere inhoudelijke 

onderbouwing van de bestem-

ming Parma te komen. Op 21 

december verscheen zijn Memo, 

dat aangaf dat van de drie verga-

derdagen er ook een middag zou 

worden besteed aan een nader in 

te vullen excursie ter plaatse. 

Die notitie deed geen recht aan 

onze zorgen. De onderbouwing 

voor Parma met een onduidelij-

ke excursie was ‘flinterdun’. Al 

was het CDA ook boos over de 

PVV-uitspraak “snoepreisje”. 

Dat had PVV-fractievoorzitter 

Dol ook hard geroepen bij de 

China-reis, maar hij wilde des-

tijds zelf wel mee om te checken 

of het waar was wat hij zei.  Na 

afloop van die reis bleek hij zijn 

negatieve tekst in te trekken: er 

was door alle betrokkenen heel 

hard gewerkt!  

Mail 

De media hadden intussen lucht 

gekregen van het stevige CDA 

standpunt; ook de SP gaf aan dat 

de onderbouwing (nog) niet 

deugde. Zo’n spanning had er 

nog niet op de coalitie VVD-

CDA-SP gezeten.  En dat zou 

groot nieuws zijn! Nog diezelfde 

dag  stuurde ik namens de CDA 

statenfractie een mail naar gede-

puteerde De Boer met het ver-

zoek om af te zien van die Par-

ma-reis.  De inhoud van deze 

mail kunt u lezen op de website 

van het CDA Roosendaal. 

U kent inmiddels wel de afloop: 

het College van Gedeputeerde 

Staten heeft besloten ervan af te 

zien om met 50 personen naar 

Parma te reizen en zal een ge-

schikte vergaderlocatie zoeken 

in Nederland; het CDA is tevre-

den met dit wijze besluit: maar 

die belangrijke werkvergadering 

moet wèl doorgaan!   

Conny Kerkhof 



P A G I N A  3  J A A R G A N G  7 ,  N R 1  

Bij de behandeling 
van de begroting voor 
2013 haalde het CDA
-amendement om het 
Roosendaals Treffen 
terug te geven aan de 
stad een ruime meer-
derheid in de raad.  
 

 
Doodzonde 
De CDA-fractie vond het bij nader 
inzien doodzonde dat dit evenement, 
dat burgemeester Michel Marijnen met 
succes had geïntroduceerd , was weg-
bezuinigd. Deze ode aan sportief en 
cultureel Roosendaal en etalage van 
burgerkracht mocht niet verloren gaan, 
vonden wij.  
 
Toekomst 
Gelukkig was de meerderheid van raad 
het met ons eens en werd er geld gere-
serveerd om het Roosendaals Treffen 

voor de nabije toekomst veilig te stel-
len. Met ingang van 2013 zal het 
weer één keer in de twee jaar op de 
evenementenkalender staan.  
 

Organisatie 
Blij met dit resultaat twitterde ik het 
bericht de wereld in dat het CDA het 
Roosendaals Treffen nieuw leven had 
ingeblazen. Deze tweet werd opge-
pikt door enkele inwoners. Zij stuur-
den mij een e-mail met de boodschap 
dat zij graag een bijdrage wilden le-
veren aan de organisatie. Een week 
later zat ik met een paar creatieve 
mensen aan tafel die bruisten van de 

goede ideeën. Ik bracht hen in contact 
met de ambtenaren die het zouden gaan 
organiseren. Het resultaat mag er nu al 
zijn. Het Roosendaals Treffen krijgt een 
nieuwe, frisse aanpak.  
 
Burgerparticipatie 
De eerste brainstormsessie heb ik bijge-
woond. Ik zag dat het goed werd. De 
uitvoering laat ik nu over aan een en-
thousiast team van ambtenaren en bur-
gers, die ervoor zorgen dat dit een 
sprankelende happening wordt die veel 
publiek trekt. Een mooi voorbeeld van 
burgerparticipatie. Samen kunnen we 
meer.  
Reserveert u alvast zondag 29 septem-
ber in uw agenda. Natuurlijk is het CDA 
dan één van de deelnemers. 
 
 
 
 
 

Sandra van den Nieuwenhof,                 

fractievoorzitter. 

Roosendaals Treffen in een nieuw jasje 

Op de kop van 
Stadsoevers (Kade) 
wordt er op dit mo-
ment volop ge-
bouwd aan het 
nieuwe Kellebeek 
College. Ruim 
2000 leerlingen 
kunnen in dit 
prachtige ROC 

gebouw terecht voor MBO onderwijs.  
 
Zorgboulevard 
Bij de school wordt een Zorgboulevard 
ontwikkeld. Ondernemers en onder-
wijs gaan hier samenwerken in het 
kader van Home@Health (de zorg 
rond het bed) 
 
Inmiddels is er een samenwerkings-
overeenkomst getekend tussen de 
school, een groot aantal zorgonderne-
mers en de gemeente. Deze samenwer-
king is formeel al gestart op 7 januari 
j.l. en zal straks in het nieuwe gebouw 

verder worden opgezet. 
 
Innovatie 
Binnen de Zorgboulevard is er ook 
ruimte voor een Care Innovation Cen-
trum (CIC). Hier worden nieuwe ont-
wikkelingen binnen de zorg getest en 
in de markt gezet.  
 

 
Roosendaal Zorgstad 
In de strategische agenda West-
Brabant is Roosendaal Zorgstad een 
speerpunt en benoemd tot kartrekker.  
Vanuit Roosendaal zullen de zorgacti-
viteiten verder worden uitgerold over 
West-Brabant. Ook de samenwerking 
met Oost-Brabant en Vlaanderen 

wordt gezocht. 
Avans Hogeschool is betrokken bij de 
ontwikkelingen en wil HBO zorgmodu-
les gaan aanbieden binnen deze ROC 
vestiging. 
 
Belangstelling 
De belangstelling voor deelname van 
bedrijven in de Zorgboulevard is zo 
groot dat op dit moment wordt bezien of 
er mogelijkheden zijn om ook een deel 
van het voormalige douanepand (Kade 
3, eigendom van de gemeente) in te zet-
ten. 
 
Kijk ook eens op de website 
 
www.zorgstadroosendaal.nl 
 
Ik houd jullie op de hoogte van de ver-

dere ontwikkelingen. 

Hans Verbraak 
Wethouder CDA 

Stand van zaken: Zorgeconomie Roosendaal 

Ook u als lezer kunt kopij voor de nieuwsbrief aanleveren! 

Dit kunt u sturen naar: info@cdaroosendaal.nl 



Netwerkstad Roosendaal - Bergen op Zoom 

Binnenstad 
Naast zorgeconomie 
is de aantrekkelijke 
binnenstad als speer-
punt benoemd door 
College en Raad. Na 
de herstraatimpuls en 
de bouw van de par-
keergarage Nieuwe 
Markt is het onvol-

doende gelukt om de binnenstad weer als 
winkel-en verblijfshart op de kaart te 
krijgen. Dat was ook de heldere conclusie 
van het onderzoeksbureau Connect uit 
België. Het advies was om een gezag-
voerder te benoemen die er voor gaar 
zorgen dat  herkenbare kwaliteit weer 
terugkeert in de binnenstad. 

Verbeteringen 
De zeer ervaren Rotterdamse Riek Bak-
ker is aangetrokken om te verbinden en 
realiseerbare verbeteringen voor te stel-
len. In maart krijgt ze kaders mee van de 
gemeenteraad en kan ze vol aan de slag.  
Roosendaal winkel/handelsstad, bol van 
gezelligheid is volgens onderzoeker Bart 
Derison de kracht van Roosendaal. Daar 
zal fors op moeten worden ingezet. 
 
Nieuwe bedrijven en leegstand 
Nog steeds komen er bedrijven richting 
Roosendaalse binnenstad (Modeketen 
Takko in het voormaligeVerboden Rijk, 
Maison et Moi in de Raadhuisstraat, All 
into Work in de Nispensestraat), maar 
we moeten ook constateren dat een aan-

tal zaken het in deze lastige niet redden. 
Leegstand blijft een hardnekkig probleem, 
mede door de groeiende internet-
markt.Werken aan een compacte binnen-
stad zal ongetwijfeld een belangrijk issue 
worden. Met zorgeconomie en binnenstad 
hebben we een sterke focus aangebracht  
 
Resultaten 
Als de neuzen dezelfde kant opgaan en 
negativisme slaat om in positivisme gaat 
het ongetwijfeld lukken om resultaten te 
boeken. Onze bloeiende binnenstadsvereni-
ging Collectief Roosendaal is daar een 
mooi voorbeeld van.  
 
 
 
 

Hans Verbraak– Wethouder CDA 

Stukje Geschiedenis  
Op 1 september 2008 
heeft men besloten om 
een gezamenlijke 
werkgroep in te stellen. 
Juli 2009 hebben de 
beide raden van Roo-
sendaal en Bergen op 
Zoom een motie aan-
genomen aan om te 
komen tot intensive-

ring van de samenwerking. Er was een 
duidelijke opdracht voor de werkgroep 
geformuleerd: kom met een voorstel met 
daarin een korte en bondige conceptvi-
sie. Het college heeft daarop een samen-
werkingsvisie geformuleerd. In februari 
2010 is ingestemd in beide raden met de 
uitganspunten als verwoord in de “Nota 
Brabantse Buitensteden in Perspectief”. 
  
Na de verkiezingen van maart 2010 is de 
werkgroep in stand gehouden. Taak voor 
de werkgroep was o.a. het bewaken van 
de voortgangsproces van de samenwer-
king.     
  
De samenwerking heeft tijdens deze be-
stuursperiode geresulteerd in een aantal 
samenwerkingsthema’s.  Op 9 mei 2012 
brachten beide raden gezamenlijk een 
bezoek aan Brussel.  Het was de bedoe-

ling dat beide raden gezamenlijk een 
strategie bepaalden voor de contacten 
met de Europese Unie. Op 14 Mei 2012 
hebben de colleges van Bergen op Zoom 
en Roosendaal beide raden geïnfor-
meerd over de geselecteerde thema’s: 
netwerkstad als nieuw economisch cen-
trum, bedrijfsvoering, ruimtelijke regie 
en vrijetijdseconomie. Later is daar 
de thema Europa toegevoegd.  Er wordt 
samenwerking gezocht in onderwerpen 
als biobased economy, zorgeconomie, 
modern werkgeverschap, wonen en wer-
ken, vrijetijdseconomie, gezamenlijke 
subsidies, enzovoorts.  Zoals gezegd is 
er extra aandacht voor de thema Euro-
pa.    
  
Andere ontwikkelingen 
Vanuit de CDA fractie zat voorheen 
Sandra van den Nieuwenhof in 
het netwerkgroep. Vanaf november 
2012 heb ik het stokje overgeno-
men.  Inmiddels hebben we tweetal ver-
gaderingen gehad en we zullen als Roo-
sendaalse delegatie nagaan hoe wij ver-
der invulling kunnen geven aan de sa-
menwerking.   
 
Onlangs is er rumoer ontstaan in de sa-
menwerking met Bergen op Zoom. Het 
proces rondom het bepalen van de loca-

tie voor de meldkamer zorgde ervoor dat 
de samenwerking onder druk kwam te 
staan. De minister heeft besloten dat de 
gemeenschappelijke  meldkamer in Bergen 
op Zoom komt. 
  
  
Hoe nu verder? 
In het regeerakkoord staat vermeld dat men 
op den duur gemeenten wil van tenminste 
100.000 + inwoners. Roosendaal en Ber-
gen op Zoom zitten wat dat betreft  hier ver 
onder. Daarom is het verstandig om waar 
mogelijk  zoveel samen te werken.   Een 
samenwerking zal voor beide gemeenten 
voordelen opleveren.  Denk maar aan het 
samenhalen van subsidies vanuit Brussel, 
samenwerking op het gebied van aanpak 
van drugscriminaliteit, samenwerken op 
het gebied van vrijetijdseconomie 
(Brabantse Wal), enzovoorts. 
  
Als lid van de raadswerkgroep netwerk-
stad, hecht ik veel waarde om de samen-
werking te continueren.  Het is goed dat de 
Roosendaalse delegatie haar rol opnieuw 
bekijkt en verder gaat.  Een brede verte-
genwoordiging van de Roosendaalse dele-
gatie in de netwerkgroep stel ik dan zeer op 
prijs. 
 
Mustafa Aygun—Fractielid 

Bezoek ook eens onze vernieuwde website: 

www.cdaroosendaal.nl 

Professor Riek Bakker aan de slag met de binnenstad 


